
Styremøte, DFK/Seil 
14 april 2005

Tid (dato, fra kl til kl): 2005-04-14, 1830-2130 Sted: Hokksund flyplass
Innkalt av : Anders Bjørnestad, Leder DFK/Seil
Ordstyrer: Anders Bjørnestad Referent: Lars Helge Stølen
Deltakere: Anders Bjørnestad, Ingar Brenna, Christian Husvik, Tom-Roger Stensberg og Lars

Helge Stølen

Sak Diskusjon og Konklusjon Ansvarlig Tidsfrist

Konstitusjon av nytt styre OK.
Styremøter blir preliminært første onsdag i måneden

1. Forrige referat
Ingen bemerkning

2. Status økonomi:
I  hovedstyret  har  de  blitt  enige om at  Ingar  B.  tar  ansvar  for  alle
flykontoer både motor og seil. Kolbjørn Valderhaug tar ansvar for alle
leverandører. 

Gruppenes regnskaper er delvis konsolidert i et regnskap hvor motor og
seil opptrer som to avdelinger. Som en direkte følge av dette har banken
redusert lånerenta vår fra 5,5%  til 2,9%. Dette fordi det nå er lett å få
oversikt over vår økonomiske situasjon.

Pr 1 mai setter vi ned renta på flykontoene slik at innestående forrentes
med 5% og utlån 15%.

Seilflyverne har 45k innestående på flykontoene.

NN betaler kun 500kr pr. mnd. dette er ikke iht. avtale så saken blir en
forliksklage. 

Vågå status på slepekontoer kommer i neste uke (uke 16)

Slepefly forsikring: Kasko som ifjor 75k, tredjemanns ansvar 7750 pr
fly og passasjer ansvar pr sete 1275.
Vi  trenger  kopier  av  forsikringspapirene  til  DW  og  AM  for  å  ha
sammen med nye dokumenter.

Selvassuranse teksten må oppdateres. Vi foreslår at den faktureres 1/3
og gjelder pr kalender år. Dagens ordning med dekning av egenandel
videreføres. Regnskapsmessig holdes fondet på 125k.

Kostnader  /  skader  på  fly  hvor  vi  ikke  bruker  forsikring skal
synliggjøres i regnskap og som hovedregel belastes pilot.

Øyvind
Moe

Ingar B.

Ingar B.
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3. Status teknisk:

DW: OK.
GAM Vedlikehold på vinger er ikke påbegynt.
CM: Nese / underside blir pusset og ny gelcoat lagt på. Gjøres ferdig i
helga. 
CJ: Gammel «knekke» lyd i vinger undersøkes på nytt av Hans.

Vedlikeholdshåndbok: Noe må gjøres.
4. Status skole:

Det er stille på skolesida for tida.

Christian og Tom-Roger har sett på utforming av retningslinjer for bruk
av  GAW  i  skole  opplegget.  Det  kommer  formuleringer  om  hvilke
øvelser  den  kan  brukes  til  og  at  ASL  eller  instruktør  på  vakt
utelukkende skal skole på klubb fly. I tillegg tas det inn krav om at
elever som skal fly motorglideren må være ajour på flykonto. Det blir
utformet et vedlegg til stasjonerings avtalen.

Det skal sendes ut informasjon til instruktørene om deres økonomiske
ansvar  for  flyving  med  elever  før  de  er  meldt  inn  i  klubben.  Kun
medlemmer får fly på kreditt.

Det skal utarbeides en sjekkliste til bruk før og etter flyging.

Christian

Christian

Christian
+Stian

5. Status rekruttering:
Vi trenger elever nå! Vi skal ha åpen dag 21 mai og setter opp intro
kurs  helger  28-29  Mai  sammen  med  norgescup  og  18-19  Juni.  Vi
planlegger ABC kurs i uke 32-33 og acrouke i uke 34. 
O-kurs deltakere OK. 

Ny skolesjef kandidat forespørres. 

1 mai skal Hans stille ut seilfly på Bygdøy i forbindelse med et Lions
arrangement.

Pris på kino reklame sjekkes.

Styret vedtar å ikke bruke penger på radio-drammens «Hva er du villig
til å gjøre..?» program. Isteden bør vi få inn noe om åpen dag og Norges
cup.

Tom-Roger tar kontakt med Teknisk-Ukeblad for å sjekke  interessen
for seilflystoff.

Anders B

Ingar B

Tom-
Roger
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6. Innkommende saker:

Roger Skoglund og Peter Magnus Nissen har søkt om å få leie CM og
DW i  perioden 17-26 juni  i  forbindelse med strekkleiren.  Søknaden
innvilges med leie på 150kr pr ukedag og 350kr pr helgedag. Det blir da
2150kr pr fly. Andre piloter vil ha mulighet for å fly til normal pris hvis
det er ledig kapasitet. Alle turer skal logges på normal måte.

Christer har søkt om å leie DW 28-29 Mai og 4-11 Juni.  Søknaden
innvilges med leie 700+1800 kr.

7. Saker fra hovedstyret:
Ingen.

8. Eventuelt:
Det blir medlemsmøte 28/4. Ingar B. gir status fra seilflystyret.

Vi har  forespørsel om å droppe Vågå camp-fee(500kr) for folkene fra
Storm. Styret vedtar å holde på tidligere avtale om 500kr pr. pers.

I forbindelse med Norges cup kan det bli aktuelt med start før 12:30 på
søndag. Vi velger å informere kommunen om dette i forkant. 

Styregodtgjørelse:
Styremedlemmer vil etterskuddsvis i slutten av desember bli godskrevet
med 25% av full årskort pris. Dette forutsetter at en har sittet i styret i
hele perioden og deltatt på minst 50% av styremøtene.

Vi  må  vurdere  justering  av  prisene  for  2005-2006.  Det  lages  en
statistikk  /  kurve  som  viser  sammenheng  mellom  priser  og
konsumprisindeks. Dette tas opp til diskusjon på neste møte.

Anders B

Ingar B

9. Neste møte 4. mai 2005 kl 1830 på Hokksund eller i Oslo?

Observatører: Ingen
Sted og dato: Sande 29/04/05 Signatur: Lars Helge Stølen


